
Protokół Nr 15/2022 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 24 sierpnia 2022 roku 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Renata Frontczak – przewodnicząca komisji 

2. Wronecki Tomasz – zastępca przewodniczącej komisji 

3. Renata Gawrysiak – członek komisji 

4. Czarniak Janusz – członek komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Sternal Tomasz – Właściciel Przedsiębiorstwa Transportowego w  Rojewie 

4. Juchacz Przemysław – Radca prawny 

5. Kilimiak Urszula – Inspektor ds. obsługi sekretariatu. 

Porządek posiedzenia: 

1.Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2.Rozpatrzenie wniosku z dnia 27 czerwca 2022 roku dotyczącego podjęcia debaty na 

najbliższej sesji Rady Gminy w kwestii analizy stanu transportu publicznego 

działającego na terenie gminy, rozważenia wsparcia finansowego przewoźników 

prywatnych, przeanalizowania wpływu dofinansowania jedynie części przewoźników 

na stan i przyszłość transportu publicznego działającego na terenie gminy. 

3.Rozpatrzenie petycji z dnia 1 sierpnia 2022 roku w sprawie utworzenia 

Młodzieżowej Rady Gminy. 

4. Rozpatrzenie petycji z dnia 18 sierpnia 2022 roku w sprawie  utworzenia oddziałów 

zmilitaryzowanej Samoobrony Gminnej i zakupu broni dla każdego rdzennego 

polskiego mieszkańca tej gminy. 

5.Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji, radna Renata Frontczak o godz.11.00 

otworzyła posiedzenie Komisji. Następnie powitała członków komisji, Przewodniczącą Rady 

Gminy Panią Wiesławę Posadzy, Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, Radcę Prawnego Pana 



Przemysława Juchacza, Pana Tomasza Sternala właściciela Przedsiębiorstwa Transportowego 

z Rojewa   oraz pracowników  Urzędu Gminy. 

Ad  2. Rozpatrzenie wniosku z dnia 27 czerwca 2022 roku dotyczącego podjęcia debaty na 

najbliższej sesji Rady Gminy w kwestii analizy stanu transportu publicznego działającego na 

terenie gminy, rozważenia wsparcia finansowego przewoźników prywatnych, 

przeanalizowania wpływu dofinansowania jedynie części przewoźników na stan i 

przyszłość transportu publicznego działającego na terenie gminy. 

Radna Renata Frontczak – Zaprosiliśmy Pana  aby sprecyzował  Pan czego od nas oczekuje w 

kwestii transportu publicznego. 

Jakie są Pana oczekiwania? Chcę poinformować Pana, iż argumenty jakie Pan przedstawi 

dzisiaj na posiedzeniu zostaną przedłożone na najbliższej sesji Rady Gminy tj. w miesiącu 

wrześniu, zaprosimy wówczas Pana na tę sesję, poinformujemy odpowiednio wcześniej o jej 

terminie. 

Pan Tomasz Sternal – Państwa gmina jest niestabilna. Nikt nie kontroluje mojej płynności 

finansowej. Zostało coś zrobione bez informowania mnie nikt ze mną nie rozmawiał. Jeżeli 

odejdzie ode mnie młodzież to ja będę zmuszony zawiesić dwa kursy pierwszy i ostatni, nie 

będzie tak , że ja będę jeździł pusto a Państwo dofinansować będziecie konkurencję. Takie 

coś będzie miało miejsce. Ja bym chciał usłyszeć od Państwa jakie macie plany, z jednej 

strony atakujecie mnie konkurencją, czasy są takie, że ludzie odejdą pójdą tam gdzie taniej 

do konkurencji, ja wtedy będę musiał zdecydować. 

Weszła pandemia więc nie jeździliśmy, bo nauka odbywała się zdalnie. 

Radny Tomasz Wronecki – Z tego co pamiętam to  już wcześniej zostaliśmy odcięci jeszcze 

przed pandemią. To nie jest nasze pierwsze spotkanie. Zaczęliśmy szukać wyjścia z tej 

sytuacji, bo byliśmy jako radni  bombardowani przez mieszkańców. 

Radna Wiesława Posadzy – Jakich konkretnych rzeczy oczekuje Pan od nas ? 

Pan Tomasz Sternal -  Czy jesteście Państwo skłonni dołożyć do przewozów żeby obronić te 

dwa zagrożone kursy pierwszy i ostatni. Oczekuję wsparcia finansowego . Spróbujmy 

wspólnie zrobić coś dla ludzi, ja sam nie ujadę, i nie chodzi o to żeby Państwa straszyć nie 

moja w tym rola, ale ja tylko uczciwie przedstawiam swoją sytuację, analizuję i obserwuję 

gdzie mi się nie będzie opłacało to rezygnuję. 

Radna Renata Gawrysiak – W pewnym sensie Pan sobie sam zamknął furtkę. Dlatego 

szukaliśmy innego rozwiązania. 

Radny Janusz Czarniak – Z tego co się słyszy to stan Pana autobusów pozostawia wiele do 

życzenia. 

Pan Tomasz Sternal – Nie stać mnie w tej chwili na nowe pojazdy. Teraz  autobusy 

konkurencji wyglądają pięknie zobaczymy jak trochę pojeżdżą jak będą wyglądały za 3-4 lata. 

Póki co moje pojazdy przechodzą wymagane przeglądy. 



Nie przychodzę Państwa straszyć przychodzę rozmawiać, jeżeli nie będę rozmawiał to moja 

firma zbankrutuje. 

Czy jest taka opcja żeby dofinansować np. w formie reklamy gminy żebyśmy mogli zadziałać. 

W tej chwili zarabiam tylko na kursach szkolnych. 

Pan Marcin Filipiak Wójt Gminy – Nie ukrywam , że najlepiej by było gdybyśmy mieli 

jednego przewoźnika. 

Radna Renata Frontczak – Po wysłuchaniu argumentów Pana oraz  z uwagi na zawiłość 

sprawy  wydłuża się termin rozpatrzenia Pana argumentów. 

Nowy termin to 23 wrzesień 2022r. 

Dziękujemy Panu, za to, że zechciał Pan przybyć na dzisiejsze posiedzenie i zobrazować nam 

sytuację. 

Ad 3. Rozpatrzenie petycji z dnia 1 sierpnia 2022 roku w sprawie utworzenia Młodzieżowej 

Rady Gminy. 

Radna Renata Frontczak – przedstawiła komisji petycję, którą wcześniej członkowie komisji 

otrzymali drogą elektroniczną. Petycja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Sprawdziłam ile młodzieży mamy na terenie  naszej gminy i tak młodzieży w wieku od 15- go  

do 18-go roku życia mamy 278 osób. 

Pan Marcin Filipiak Wójt Gminy – Jaką funkcję miałaby pełnić Młodzieżowa Rada Gminy ? 

Radna Renata Frontczak – Na pewno chodzi o większą aktywność obywateli. 

Przeprowadzono głosowanie za uznaniem petycji za bezzasadną: 

- za - 4 osoby 

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Jednogłośnie petycję uznano za bezzasadną. 

Ad 4. Rozpatrzenie petycji z dnia 18 sierpnia 2022 roku w sprawie 

utworzenia oddziałów zmilitaryzowanej Samoobrony Gminnej i zakupu broni dla każdego 

rdzennego polskiego mieszkańca tej gminy. 

Radna Renata Frontczak – przedstawiła komisji petycję z dnia 18 sierpnia 2022roku, którą 

wcześniej członkowie komisji otrzymali drogą elektroniczną. Petycja stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. Zapytałam pracownika zajmującego się sprawami obronności w 

urzędzie co to takiego te  oddziały zmilitaryzowanej samoobrony gminnej  to też nie umiał mi 

odpowiedzieć. Uważam, że należy przeprowadzić głosowanie nad zasadnością tej petycji. 

Przeprowadzono głosowanie nad uznaniem decyzji za bezzasadną: 

- za - 4 osoby 



- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Jednogłośnie petycję uznano za bezzasadną. 

Ad  5. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodnicząca Komisji , radna Renata 

Frontczak podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 24 sierpnia 2022 r., godz. 12.00. 

Protokołowała:     Prowadzący posiedzenie 

Urszula Kilimiak     Renata Frontczak 


